

**Drugs and Alcohol Policy**  
سياسة المخدرات والكحول

Unauthorized procession or assumption of alcohol, introducing drugs at site is strictly prohibited in compliance with law and regulation of Sultanate of Oman.

يمنع منعاً باتاً وفقاً لقوانين وأنظمة سلطنة عمان تعاطي المشروبات الكحولية والمخدرات في موقع العمل.

No employee shall be permitted to enter the work site under the influence of alcohol or intoxicating drugs.

لا يسمح لأي موظف بدخول موقع العمل تحت تأثير الكحول أو المخدرات.

Any employee believed to be under the influence of alcohol or intoxicating drugs or substance shall be evicted from the site and shall be liable for disciplinary action.

يتم طرد أي موظف يتم العثور عليه في موقع العمل تحت تأثير المخدرات أو الكحول وسيعرض لاجراءات تأديبيه.

Any employee consuming non-prescriptive medicine, which adversely affects the performance of the workers, ought to bring to the notice of respective Site in charge/ Admins.

لا يجب استعمال اي نوع من الادوية ما لم تكون ضمن وصفة طبية من الطبيب. ويجب الاحتفاظ بالوصفه أو تقديمها لمسؤول الموقع.

Any misconduct shall be viewed very strictly with attendant disciplinary action.

في حالة وجود تصرفات غير لائقه تصدر من اي موظف سوف يتم التعامل معها بحزم وبدقة شديدة مع الاجراءات التأديبيه.

10/1  
23

**Mabkhoot Saad Mukadam Al Mahri**  
Managing Director

**مبخوت سعد مقدم المهري**  
رئيس المجلس إدارة